
Bestyrelsesmøde den 2.12 kl. 19    
 
Dagsorden godkendt  
 
Formandens beretning 
Planlægning af ordinær generalforsamling samt dato. 
 
Dato anden torsdag i februar 10.2-2011 kl. 19.00 
 
Paragraff 10 hjemmeside. Varsling af generalforsamling 
 
Vibeke og Joan sender varsling  ud sammen med girokort. 
 
Kasseren 
Økonomien på Vestervang drøftes . Økonomien løber kun lige rundt. Vi er begyndt på afdrag 
til Fonden. 
Problemer omkring ryttermærker og økonomi  
En forhøjelse af beløbet ved deltagelse til ryttermærkeprøver .Deltagelse vil fremover koste 
300 kr. pr. mærke 
 
Driften  
Dæksel ved algebeholder i stykker. Vi frygter nogle falder i. Vi skal have det lavet.Lone 
snakker med Jette omkring dette. 
Der skal måles el da der er problemer i og omkring staldene. 
drøftelse af det væltet hegn ud mod Englerupvej og ind mod Krogslund. 
planlægning af tømning af mødding i januar eller deromkring 
Lone opsætter led ved ponyfold imod stien så ponyerne ikke løber ud mod vejen. 
Drøftelse af problemer omkring opgaver som er svære at løfte når ingen i  bestyrelsen  er 
håndværker. 
 
Stævne 
Der er planlagt 8 stævner for næste sæson 
 
Junior  
 
Evaluering på ponygames (lone) En rigtig god dag vi gerne ser gentaget. 
Klar parat start (lone) Flyttet pga sne til den 18.12-2010 kl10-13.Afsluttet den 18.12-10 med 
en god oplevelse og samtlige elever bestod. 
Pga flytning er der aflysninger vi har pt 6 pladser. 
Pga sneen afbud fra nogle stykker 
 
Ryttermærkerne  (lone) pt 16 elever er gået op og bestået i ryttermærke 3 og 4. Det giver god 
mening for klubben at udbyde et nyt kursus snarest.Nye elever skal tilmeldes rideklubben og 
indbetaling af ryttermærke er en forudsætning for, at man tilmeldes prøven. 
 
 
 
 



 
 
 
 
Evt/emner flyttet til januar 
 
Køkken mik (tanker fra lone og Jette) 
Miniridelejr (lone og Jette) 
Indkomne forslag til kommende årsplan? 
 
Deltager    afbud 
Jeanette   Ida 
Vibeke   Joan 
Lone   Gitte 
   Jette 
  
Næste møde 
 
Ormekure og drøftelse af  staldleje   


